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Αγαπητέ κύριε Πρόεδρε,

Αθήνα, 22 Δεκεμβρίου 2010

Πληροφορήθηκα ότι συζητείται η απόδοση πολιτικών ευθυνών στην ηγεσία του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας για την ανάθεση του συστήματος ασφάλειας των 

Ολυμπιακών Αγώνων (C4I) στην κοινοπραξία SAIG. Σχετικά επισημαίνω τα εξής:

α) Η ανάθεση έγινε με βάση διαγωνιστική διαδικασία, που διεξήχθη υπό άκρως 

ανταγωνιστικούς και πιεστικούς όρους από Επιτροπή Διαπραγματεύσεων, της οποίας 

προΐστατο ο στρατηγός Β. Κωνσταντινίδης της ΕΛ.ΑΣ. Τα τέσσερα από τα πέντε 

μέλη της Επιτροπής ανήκαν στο Υπουργείο Δημόσιας Τάξης. Η διαδικασία που 

προέβλεπε ο νόμος τηρήθηκε κατά γράμμα, και το αποτέλεσμα δεν αμφισβητήθηκε 

ποτέ, ούτε καν, εξ όσων γνωρίζω, στο πλαίσιο της δικής σας έρευνας.

β) Η απόφαση ανάθεσης ελήφθη ομοφώνως από το ΚΥΣΕΑ με προσωπική 

συμμετοχή του Πρωθυπουργού κ. Κωνσταντίνου Σημίτη. Η απόφαση αφορούσε την 

έγκριση της επίσης ομόφωνης εισήγησης της προαναφερθείσας Επιτροπής 

Διαπραγματεύσεων. Μέλος του ΚΥΣΕΑ ήταν ο Υπουργός Δημόσιας Τάξης κ. 

Μιχάλης Χρυσοχοΐδης, ο οποίος ήταν παρών στη συγκεκριμένη συνεδρίαση.
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Ενόψει των ανωτέρω, είναι αδιανόητη η απόδοση ευθυνών στο ΚΥΣΕΑ στο σύνολό 

του. Σκανδαλώδης, όμως, θα ήταν η επιλογή ενός από τα μέλη του ΚΥΣΕΑ, και 

μάλιστα ενός από τους κατά τεκμήριο λιγότερο αναμειχθέντες στη διαδικασία. Σε μια 

τέτοια περίπτωση, θα απαντήσω με κάθε μέσο που βρίσκεται στη διάθεσή μου.

Έχοντας απόλυτη εμπιστοσύνη στην προσωπική και πολιτική σας εντιμότητα, και 

πιστεύοντας ότι οι πληροφορίες που έχω είτε αποτελούν αβάσιμη φημολογία, είτε δεν 

θα έχουν καμία συνέχεια,

Παπαντωνίου
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